
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 24. posiedzeniu Senatu 
w dniu 19 grudnia 2008 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Marka Sawickiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z wprowadzeniem obowiązku ubezpieczenia upraw roślin i zwierząt proszę 
o podanie przybliżonych informacji na temat liczby rolników, którzy skorzystali w roku 
bieżącym z przedmiotowego ubezpieczenia oraz wielkości kwotowej dopłat z budżetu państwa 
do wymienionego ubezpieczenia. 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
senator RP 
 


